

ព័ត៌មានថ្មីសំខាន់ៗ និងព័ត៌មានអំពីការសិក្សាដោយផ្ទាល់

ជាមួយនឹងក្រុមសិស្សដំបូងរបស់យើង ដែលបានកំណត់ត្រឡប់មកសិក្សាដោយផ្ទាល់នៅថ្ងៃច័ន្ទ ទី22 ខែកុម្ភៈ និងក្រុមបន្ទាប់របស់យើង ត្រឡប់មកសិក្សាដោយផ្ទាល់នៅថ្ងៃទី1 ខែមីនា នេះគឺជាព័ត៌មានថ្មីៗនិងជាការរំលឹកកម្រិតដ៏មួយដ៏យល់ណែនាំក្រុមគ្រូស្រាវជ្រាវក្នុងការផ្លាស់ប្តូរ៖

តើនរណានឹងត្រលប់មកសិក្សាដោយផ្ទាល់?

- **ថ្ងៃទី22 ខែកុម្ភៈ** - សិស្សនៅក្នុងកម្មវិធីអប់រំពិសេសដាច់ដោយឡែក ដែលបានចូលរួមក្នុងការសិក្សាដោយផ្ទាល់ពីមុនរបស់យើង (សិស្សដែលនៅតែចូលរួមការណែនាំដោយផ្ទាល់នៅខែធ្នូ)
- **ថ្ងៃទី1 ខែមីនា** - សិស្សដែលមិននៅក្នុងកម្មវិធីអប់រំពិសេសដាច់ដោយឡែក ប៉ុន្តែត្រូវបានទទួលសេវាដោយផ្ទាល់ពីមុនក្នុងរដ្ឋស្ថិតិឈើជ្រូះ ដែលជាផ្នែកមួយនៃផែនការដើមពេលបើកសាលាបើកឡើងវិញរបស់យើង។
- **ថ្ងៃទី1 ខែមេសា** - ការកំណត់បរិច្ឆេទរបស់យើងដើម្បីពង្រីកការសិក្សាដោយផ្ទាល់សម្រាប់សិស្សបន្ថែម លើសពីអ្នកដែលត្រូវបានចាត់ឱ្យសិក្សាដោយផ្ទាល់នៅដើមឆ្នាំសិក្សានេះ។ យើងនឹងបន្តផ្តល់ព័ត៌មានលំអិតជូនអ្នកបន្ថែមទៀត និងអំពីលទ្ធភាពដែលអាចកំណត់កាលបរិច្ឆេទបន្ទាប់។

បទបញ្ជាធ្វើដំណើរ Massachusetts COVID-19

សូមចងចាំពី [បទបញ្ជាធ្វើដំណើរ COVID-19](#) របស់រដ្ឋប្រសិនបើអ្នកបានធ្វើដំណើរចេញពីរដ្ឋ ក្នុងអំឡុងពេលសប្តាហ៍វិស្វកម្មកាលនាខែកុម្ភៈ ជាពិសេសសម្រាប់ក្រុមគ្រូស្រាវជ្រាវសិស្សដែលត្រឡប់មកវិញនៅថ្ងៃទី22 ខែកុម្ភៈ ឬថ្ងៃទី1 ខែមីនា។ ការបន្តធ្លាក់ចុះនៃ COVID-19 របស់យើង គឺជាគន្លឹះដើម្បីរក្សាសិស្សអោយសិក្សានៅក្នុងអគារសាលារៀនរបស់យើង។

ផ្ទាំងព័ត៌មាន LPS COVID-19

ទិន្នន័យបច្ចុប្បន្នភាព និងព័ត៌មានថ្មីៗពី COVID-19 អាចរកបាននៅលើ [ផ្ទាំងព័ត៌មាន LPS COVID-19](#)។ សូមពិនិត្យមើលធនធានដ៏ល្អនេះ។

កម្មវិធីធ្វើតេស្ត COVID-19

ជាផ្នែកមួយនៃដំណើរការបើកឡើងវិញ យើងនឹងផ្តល់ជូនការធ្វើតេស្ត COVID-19 ដោយឥតគិតថ្លៃនិងដោយស្ម័គ្រចិត្ត។ ការធ្វើតេស្តនេះនឹងបន្ថយហានិភ័យនៃការរីករាលដាល COVID-19 ដោយជួយកំណត់ករណីវិជ្ជមានទាំងនោះចំពោះអ្នកដែលមិនបង្ហាញរោគសញ្ញាណាមួយនៃជំងឺ COVID-19។ ដើម្បីចូលរួម ឪពុកម្តាយ/អាណាព្យាបាលនឹងត្រូវចុះហត្ថលេខាលើទម្រង់យល់ព្រមសម្រាប់កូនៗរបស់ពួកគេ។ [សូមចុះនៅទីនេះសម្រាប់ទម្រង់យល់ព្រម។](#)

ការធ្វើតេស្ត COVID-19 នេះ គឺលឿនហើយងាយស្រួលហើយមិនមានការឈឺចាប់ទេ។ វាគឺជាការធ្វើតេស្តក្នុងច្រមុះ ដែលប៉ះក្នុងរន្ធច្រមុះផ្នែកខាងក្រោម។ យើងនឹងបំពេញតម្រូវការរបស់សិស្សទាំងអស់ ដើម្បីជួយអោយពួកគេមានភាពងាយស្រួលក្នុងពេលធ្វើតេស្ត។

ការធ្វើតេស្តនេះគឺឥតគិតថ្លៃ។ អ្នកមិនចាំបាច់បង់ថ្លៃតេស្ត ឬមានសេវាធានារ៉ាប់រងដើម្បីទទួលបានតេស្តនេះទេ។ កាលណាសិស្សនិងបុគ្គលិកចូលរួមកាន់តែច្រើន សាលារៀនរបស់យើងនឹងកាន់តែមានសុវត្ថិភាព។ [សូមចុះត្រង់នេះដើម្បីអានបន្ថែមអំពីកម្មវិធីធ្វើតេស្តនេះ។](#)

អ្វីដែលត្រូវធ្វើនៅពេលអ្នកឈឺ

តើអ្នកមានអារម្មណ៍ថាឈឺ ឬមានរោគសញ្ញា COVID-19? [សូមយោងលើតារាងដែលមានប្រយោជន៍និងងាយស្រួលធ្វើតាម](#) តារាងណែនាំថាតើអ្នកគួរទៅសាលា ហើយរយៈពេលប៉ុន្មានដែលអ្នកគួរតែនៅដាច់ដោយឡែក ឬដាក់ឱ្យនៅដាច់ពីគេ ប្រសិនបើអ្នកមានរោគសញ្ញា ឬត្រូវបានប៉ះពាល់នឹង COVID-19។ សូមប្រាកដថាអ្នកបានទាក់ទងគិណានុបដ្ឋាយិកានៅសាលា ប្រសិនបើអ្នកមានរោគសញ្ញា COVID ឬត្រូវបានគេកំណត់ថាជាមនុស្សជិតស្និទ្ធ ឬបានធ្វើតេស្ត COVID វិជ្ជមាន។

ពិធីការនិងការណែនាំអំពីរបាំងមុខ LPS

សិស្ស បុគ្គលិក និងនរណាម្នាក់ដែលចូលអគារសិក្សារបស់យើង គឺត្រូវឱ្យបិទមុខលើកលែងតែមានករណីលើកលែងដែលមានជាកសារ។ ម៉ាស៊ីនសក្តានុពលពន្លឺតការរីករាលដាលនៃមេរោគ និងអាចការពារប្រឆាំងនឹងការឆ្លងមេរោគពីអ្នកដែលអាចមានមេរោគនិងមិនមានមេរោគសញ្ញា។ សូមពិនិត្យមើល [ពិធីការនិងការណែនាំអំពីរបាំងមុខ LPS](#)។

ពិធីការក្នុងការសម្អាត COVID-19

នៅពេលសិស្សត្រឡប់ទៅសាលារៀនវិញ យើងនឹងធានាថាយើងបន្តអនុវត្តតាមការណែនាំសុវត្ថិភាពយ៉ាងម៉ឺងម៉ាត់ ដើម្បីរក្សាសុវត្ថិភាពដល់សិស្សនិងបុគ្គលិករបស់យើង។ ម៉ាស៊ីនបន្ទុកខ្យល់នឹងត្រូវបានត្រួតពិនិត្យ ដើម្បីធានាថាវាដំណើរការត្រឹមត្រូវ កន្លែងសម្អាតដៃ និងម៉ាស៊ីនបាញ់ទឹកក្នុងថ្នាក់នឹងត្រូវបានបំពេញ ហើយតុនិងផ្ទៃទាំងអស់នឹងត្រូវសម្អាតជាប្រចាំ។

បុគ្គលិកថែរក្សារបស់យើងនឹងបន្តពង្រាយការសម្អាតមេរោគបន្ថែមនៅក្នុងអគាររបស់យើង ដូចជាការប្រើប្រាស់ម៉ាស៊ីនអ័ព្ទ/និងថ្នាំបាញ់សម្អាតមេរោគ ជាពិសេសនៅពេលដែលករណី COVID វិជ្ជមានត្រូវបានរកឃើញ។

មធ្យោបាយធ្វើដំណើរ

សម្រាប់សិស្ស ដែលត្រូវលប់មកសិក្សាផ្ទាល់នៅថ្ងៃទី22 ខែកុម្ភៈ និងថ្ងៃទី1 ខែមីនា ហើយទទួលបានមធ្យោបាយធ្វើដំណើរ មធ្យោបាយធ្វើដំណើរនឹងនៅដដែលដូចគ្នានឹងពេលមុន ដែលពួកគេបានចូលសិក្សាដោយផ្ទាល់នៅមុនរដូវស្លឹកឈើជ្រុះនេះ។

វ៉ាក់សាំងការពារ COVID -19

បច្ចុប្បន្ននេះ Massachusetts កំពុងស្ថិតក្នុងដំណាក់កាលទី2 នៃការដាក់ឱ្យប្រើប្រាស់វ៉ាក់សាំងការពារ COVID-19។ តាមការផ្សព្វផ្សាយ ក្រុមខាងក្រោមនេះមានសិទ្ធិទទួលវ៉ាក់សាំងការពារ COVID-19៖ អ្នកគ្រប់រូបក្នុងដំណាក់កាលទី1 បុគ្គលអាយុ 75 ឆ្នាំឡើងទៅ និងបុគ្គលអាយុ 65ឆ្នាំឡើងទៅ និងអ្នករស់នៅនិងបុគ្គលិកក្នុងលំនៅដ្ឋានមនុស្សចាស់ដែលមានតំលៃសមរម្យ និងអ្នកដែលមានលក្ខខណ្ឌវេជ្ជសាស្ត្រ 2+ ។ អ្នកដែលអមដំណើរជាមួយបុគ្គលអាយុ 75 ឆ្នាំឡើងទៅ ទៅចាក់វ៉ាក់សាំងក៏អាចចាក់បានដែរ។ បុគ្គលិកនៅកន្លែងអប់រំដំណាក់កាលដំបូងនិង K-12 បច្ចុប្បន្នត្រូវបានគ្រោងនឹងទទួលសិទ្ធិចាក់វ៉ាក់សាំងនៅដំណាក់កាលទី 2។ សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមអំពីវ៉ាក់សាំង COVID-19 [សូមចូលទៅគេហទំព័ររបស់រដ្ឋ](#)។

ដូចគ្នានេះផងដែរ សូមពិនិត្យមើលធនធានដែលមានប្រយោជន៍ទាំងនេះ ពីមជ្ឈមណ្ឌលសុខភាពសហគមន៍ Lowell (Lowell Community Health Center) និងសម្ព័ន្ធសុខភាព Lowell (Greater Lowell Health Alliance) ដែលមាន៖

- [ដឹងពីអ្វីដែលពិតនិងមិនពិតអំពីវ៉ាក់សាំង COVID-19](#)
- [ឥឡូវនេះយើងមានវ៉ាក់សាំងពីរ ដើម្បីការពារយើងពី COVID-19 - នេះជាអ្វីដែលអ្នកត្រូវដឹង](#)